
Men portvinen var fortræffelig. 
Vendsyssel Tidende bringer et udførligt referat af generalforsam-
lingen i Skagensbanen, der i 1967T68 har haft et driftunderskud 
på 445.ooo kroner. R~feratet sluttes med følgende afsnit: 

Hermed sluttede generalforsamlingen, da ingen havde noget 
at bemærke til beretning, regnskab som eventuelt. 

Middagen bestod som første ret a f kogt helleflynder, hvor-
til den tørre beaujo lais blanch var fort rinlig. Men sovsen kunne 
måske have taget en knivspids mere sukker til fisken. Derefter fulg-
te den sprængte and, fortræffeligt tilavet, blot kunne man have 
ønsket sig et noget kraftigere og lidt sødere vin end den hvide 
beauj• lais hertil,f.eks. en anjou, der ville have gået udmærket til 
den salte og kraftigt smagende and. Slut telig serveredes karamel, 
her afbrød arkitekt A. Albrechtsen, som Skagen byråds repræsentant 
spisningen . 

Det er godt at se, at u.Aderskuddet i kke er større, men det 
skyldes uden tvi vl den gode ledelse og de dygtige funktionærer, sagde 
han. Men man kunne ønske, at beboerne omkring banen sluttede bedre 
op . Albrechtsen sluttede med at rette en tak til banens tidligere 
formand, konsul A.M. Nielsen, der også var med ved middagen. 

Men de sserten var altså karamelrand med frossen fløde, der 
havde vanillesmag . Hertil serveredes en fortræffelig portvin. Godt 
henne i desserten talte konsul A.M. Nie lsen, der takkede for de mange 
år i bestyrelsen, ligesom også flere i selskabet havde pæne ord at 
sige til ham. . 

Det var helt igennem en dej lig mandrolkeaften, som de 
fles te af de del t agende ser frem til år for år. 




